
 

NOTA INFORMACYJNA 

Krajowa Rada Związku Zawodowego Pracowników Wymiaru 

Sprawiedliwości RP uprzejmie informuje, że w dniach 26 – 27 stycznia 

bieżącego roku odbyło się w Warszawie posiedzenie Krajowej Rady, na którym 

szczegółowo omówione zostały kolejne protokoły pokontrolne nadesłane przez 

Okręgowe Inspektoraty Pracy z przeprowadzonych dotychczas kontroli we 

wskazanych przez nią Sądach.   

Po szczegółowej analizie ponad 20 protokołów z przeprowadzonych 

kontroli sądów różnego szczebla, skierowano do Głównego Inspektora Pracy w 

Warszawie pismo w sprawie jego wystąpienia do Ministra Sprawiedliwości  

z wnioskiem o podjęcie zdecydowanych kroków w celu wyeliminowania 

rażących nieprawidłowości dotyczących funkcjonowania sądów i sposobu 

zarządzania nimi przez Dyrektorów.  

W dniu 27 stycznia 2015r. władze Związku odbyły spotkanie  

z Dyrektorem Departamentu Budżetu i Dyscypliny Finansowej MS Janem 

Paziewskim w sprawie wysokości i podziału środków finansowych, które mają 

zostać przeznaczone na podwyższenie wynagrodzeń najniżej zarabiających 

pracowników, a także wyeliminowanie dysproporcji w wynagrodzeniach 

pracowników wszystkich sądów. 

Jednocześnie w drodze dostępu do informacji publicznej wystąpiliśmy do 

Prezesów wszystkich Sądów Apelacyjnych o przedstawienie szczegółowej 

analizy poziomu wynagrodzeń oraz planów i sposobu podziału uzyskanych 

dodatkowo środków.  

Skierowane zostało do pani Premier Ewy Kopacz pismo o uwzględnienie 

postulatów i wniosków formułowanych przez pracowników wymiaru 

sprawiedliwości, którzy są obecnie najgorzej wynagradzaną grupą pracowniczą 

w sferze budżetowej.   

Po analizie korespondencji przesłanej przez Rady Zakładowe różnych 

sądów skierowano wystąpienia o przeprowadzenie kontroli w kolejnych sądach.  


